





Conformity Statement

BS 8001:2017

Implementing the principles of the circular economy-循環經濟實施原則

This is to conform that Taiwan Cement Corporation

No. 113, Sec. 2, Zhongshan N. Rd.

Zhongshan Dist.

Taipei City Taiwan 104414

CEC 778856

臺灣水泥股份有限公司

中山北路 2 段 113 號

中山區 臺北市 臺灣

104414

Holds Statement Number

Taiwan Cement Corporation follows BS 8001:2017 to implement circular economy and establish business model. This check process is to ensure the development of business model "Low carbon concrete" of Taiwan Cement Corporation that be conducted with the requirements of BS 8001:2017

guiding principles 4.2.1 to 4.2.6.

臺灣水泥股份有限公司依「BS 8001:2017」,於組織內部規劃並建立循環經濟模式。本次查核係依據臺灣水泥股份有限公司之「低碳混凝土」進行符合性查核,以確認其營運模式遵循「BS 8001:2017」

4.2.1-4.2.6 之六項原則。

Taiwan Cement Corporation follows the requirements of BS 8001:2017 to implement circular economy business model development, the maturity model for the "Low carbon concrete" is **Engaged grade.**

臺灣水泥股份有限公司已依照 BS 8001:2017 標準要求規劃並建置循環經濟模式,其選擇之商業模式「低碳混凝土」整體成熟度為 **Engaged** 等級。

For and on behalf of BSI

Oeth

Managing Director BSI Taiwan, Peter Pu

Latest issue 2023-02-20

Expiry date 2025-02-19

Page 1 of 3

...making excellence a habit.™

Statement number: CEC 778856

Location:

Taiwan Cement Corporation Taipei Cement Product Plant No. 310, Sec. 1, Datong Rd. Xizhi Dist. New Taipei City Taiwan 221006

臺灣水泥股份有限公司

台北水泥製品廠

大同路一段 310 號

汐止區

新北市

臺灣

221006

Taiwan Cement Corporation
Taichung Cement Product Plant
No. 785, Sec. 3, Zhongqing Rd.
Daya Dist.
Taichung City
Taiwan
428412

臺灣水泥股份有限公司

台中水泥製品廠

中清路三段 785 號

大雅區

臺中市

臺灣

428412

Registered activities:

Taiwan Cement Corporation Taipei Cement Product Plant follows BS 8001:2017 to implement circular economy and establish business model. This check process is to ensure the development of business model "Low carbon concrete" of Taiwan Cement Corporation that be conducted with the requirements of BS 8001: 2017 guiding principles 4.2.1 to 4.2.6.

臺灣水泥股份有限公司台北水泥製品廠依「BS 8001:2017」,於組織內部規劃並建立循環經濟模式。本次查核係依據臺灣水泥股份有限公司之「低碳混凝土」進行符合性查核,以確認其營運模式遵循「BS 8001:2017」4.2.1-4.2.6之六項原則。

Taiwan Cement Corporation Taichung Cement Product Plant follows BS 8001:2017 to implement circular economy and establish business model. This check process is to ensure the development of business model "Low carbon concrete" of Taiwan Cement Corporation that be conducted with the requirements of BS 8001: 2017 guiding principles 4.2.1 to 4.2.6.

臺灣水泥股份有限公司台中水泥製品廠依「BS 8001:2017」,於組織內部規劃並建立循環經濟模式。本次查核係依據臺灣水泥股份有限公司之「低碳混凝土」進行符合性查核,以確認其營運模式遵循「BS 8001:2017」4.2.1-4.2.6之六項原則。

Latest issue 2023-02-20

Expiry date 2025-02-19

Page 2 of 3

Statement number: CEC 778856

Location:

Taiwan Cement Corporation Kaohsiung Cement Product Plant No. 16, Gongye 1st Rd. Renwu Dist. Kaohsiung City Taiwan 814036

臺灣水泥股份有限公司

高雄水泥製品廠

工業一路 16 號

仁武區

高雄市

臺灣

814036

Registered activities:

Taiwan Cement Corporation Kaohsiung Cement Product Plant follows BS 8001:2017 to implement circular economy and establish business model. This check process is to ensure the development of business model "Low carbon concrete" of Taiwan Cement Corporation that be conducted with the requirements of BS 8001: 2017 guiding principles 4.2.1 to 4.2.6.

臺灣水泥股份有限公司高雄水泥製品廠依「BS 8001:2017」,於組織內部規劃並建立循環經濟模式。本次查核係依據臺灣水泥股份有限公司之「低碳混凝土」進行符合性查核,以確認其營運模式遵循「BS 8001:2017」4.2.1-4.2.6之六項原則。

Latest issue 2023-02-20

Expiry date 2025-02-19

Page 3 of 3